
Zápis 
                ze schůze výboru MRS  z.s., pobočného spolku Hodonín konané dne 12.4.2023. 
 
Přítomni : Richard Werner, Ing. Jaromír Herzán, Jiří Polách, Miroslav Olšar, Jan Gajdoš, Mgr. Bohdana 
Křepinská – Kuzmová, Josef Měsíček, Ing. Jaroslav Mašat. 
Za KRK přítomni: Mgr. Jiří Vinklárek 
 
Program:   1) Kontrola úkolů 
      2) Informace z jednání svazového výboru MRS 
      3) Výsadba ryb 
      4) Projednání připomínek přednesených panem Jířím Poláchem 
      5)Informace o stavu vozidla Toyota RAV 4 
      6) Informace o činnosti rybářského kroužku  
      7) Různé 
 
ad1) Úkol  - vyvolat jednání se starostou obce Lužice – trvá. Jednání  provede zástupce svazu a 
právník svazu.  
 
ad2) Předseda spolku podal informace z jednání svazového výboru. Mimo jiné se jednalo o zavádění 
nového jednotného informačního systému pro pobočné spolky. Zkušební verze bude v provozu od 
1.11.2023. Ostrý provoz se předpokládá od roku 2025. Spolky musí zajistit  pracovníky schopné tento 
SW ovládat a také připravit potřebné vybavení. 
  
ad3) Od počátku roku bylo vysazeno : Na „Lužní rameno“ (M4A) 136 ks.kapra  K3, 233 ks. štiky Š1 a 
1000 ks. násady lína. 
Na Gebhard I-II bylo vysazeno 50 ks. kapra K3, 52 ks. Amura A2, 150 ks. štiky Š1 a 300 ks. lína L2. 
Na Kontramačku bylo vysazeno 100 ks. štiky Š1 a 200 ks. Lína L2. 
Na  Morava 4 bylo vysazeno 100 ks.štiky Š1. 
 
ad 4) Pan Jiří Polách předložil výboru připomínky, které mu zaslali někteří členové. Na relevantní 
dotazy mu bylo odpovězeno, zevrubně také na dotaz ohledně soustředění kroužku mládeže  
v Jestřabicích.  Toto soustředění je plně v režii „Centra ekologická výchovy“. Náš spolek pouze zajistí 
materiálové vybavení pro potřeby kroužku.  
 
ad5) Odbornou firmou bylo zjištěno, že oprava automobilu TOYOTA RAV4 by byla značně finančně 
náročná ( cca 100 tis.Kč) a vzhledem ke stáří vozidla nevýhodná. Výbor musí rozhodnout o způsobu 
vyřazení a likvidace tohoto vozidla. 
 
ad6) Mgr. Kuzmová informovala výbor o průběhu zkoušek dětí na získání prvního rybářského lístku.  
Dále podala informaci o organizaci soustředění v Jestřabicích. 
 
ad7) Výbor upozorňuje členy, že na připomínky a dotazy v listinné formě slouží schránka u 
kanceláře spolku a elektronickou formou je možné zasílat tyto připomínky na e-mail 
mrshodo@centrum.cz.  
Pouze na takto podané připomínky a dotazy bude výbor reagovat. Na anonymní dotazy reagovat 
nebude.  

Úkoly: 1.Vyvolat jednání se starostou obce Lužice o opatřeních souvisejících 
s připravovanými pracemi na „Lužickém hliníku“. 
 2. Rozhodnout o způsobu vyřazení vozidla TOYOTA..  
 

V Hodoníně 12.4.2023                                            zapsal:  Ing. Herzán  

mailto:mrshodo@centrum.cz

